

Mødet

Dato: 14-08-24
Tidspunkt: 17:00 - 21:00
Titel: Bestyrelsesmøde
Sted: Dorte - Englandsgade 20
Gruppe: 🗺️ Bestyrelse
Deltager: 👤 Bent Aage Nielsen
👤 Bent-Ole Christensen
👤 Dorte Andreassen
👤 Elin Fredsted Ravn
👤 Henrik Daugaard
👤 Kirsten Mikkelsen
👤 Lone Rossen
👤 Marlene Sommer Lübeck
👤 Mette Larsen
👤 Sanne Boe Petersen
Afholdt: Ja
Arkiveret: Ja

Dagsorden

Dagsorden

1. Valg af dirigent og referent

2. Punkter til beslutning

Eventuel afløser for Dropbox

Er det revystyregruppen eller bestyrelsen der skal være undersøgende på hvor næste revy kan afholdes? (Sanne)

Anskaffe købekort til Kvickly (Sanne)

3. Punkter til drøftelse

Talepapir til besøgsrunde på holdene

4. Kommende arrangementer og tovholdere

- 30. august: Indvidelse af scenen på Skibhustorvet - tovholder Poul, Lone instruktør og Sanne
- 31. august: Skibhusfestival - tovholder Bent
- De naturvidenskabelige foredrag - tovholder Lone
- Foredrag Nørregaard Frandsen - tovholder Elin
- Teaterture - tovholder Mette
- Cross løb på Stige Ø den 10. november- tovholder Bent
- Julearrangement - tovholder Bent og Elin

5. Eventuelt

Opfølgning på:

- Liste over koder m.m.
- foredrag med Cecilia Vanman - finde datoer hvor det er muligt i klubben - så der kan gives tilbagemelding til Cecillia. Billetpriis?

- Tur til Gyldensteen
- Status på oprydning
- Det nye skab vi har bestilt til gymnastiksalen kommer i uge 38.

Referat

1. Valg af dirigent og referent

Dirigent: Marlene

Referent: Elin

2. Punkter til beslutning

Ekskurs: Når der sættes punkter på dagsordenen, bedes man sætte forslag til tidsforbrug på.

Eventuel afløser for Dropbox:

Referat: Punktet var også på sidste møde, og konklusionerne herfra gælder stadig: Bent ser materialet igennem for relevante papirer, f.eks. indkøbslister, der skal gemmes i Conventus. Lone sørger for at lægge dem ind. Bent, Torben og Henrik kigger på det øvrige materiale, sorterer og finder en løsning. En privat Dropbox er ikke en løsning. Punktet kommer på igen næste gang.

Er det revystyregruppen eller bestyrelsen der skal være undersøgende på hvor næste revy kan afholdes?

Referat: Bestyrelsen mener helt klart, at der skal være revy i 2026. Selv om der kun er revy hvert andet år, vil revystyregruppen allerede nu gerne kende mere til rammerne, da man ikke længere kan bruge "Den røde bygning". Der vil være forfattermøde allerede kommende forår. Man kan sagtens til en begyndelse bruge et klasselokale til at øve i - problemet kommer, når revyen skal vises. Revystyregruppen er velkomne til at gøre bearbejdet og undersøge mulighederne f.eks. på Risingskolen, Menighedshuset, Skibhuscenteret eller andre steder. Gruppen bedes komme tilbage med forskellige forslag - også med en vurdering af eventuelle ekstaudgifter - og bestyrelsen vil så tage stilling derfra.

Anskaffe købekort til Kvickly?

Referat: Vi har kun købekort til Rema, men vi bør også støtte Kvickly, som en stor medspiller i kvarteret. Vi beder Poul, som sidder i Kvicklys bestyrelse, om at tage kontakt til uddelereren for aftale kationerne og få et kort.

3. Punkter til drøftelse

Talepapir til besøgsrunde på holdene

Referat: Marlene redegjorde kort for, hvad det nedsatte udvalg havde fundet frem til: Besøget skal kun vare ca. 5 minutter, og fokus vil være på, at bestyrelsen hilser aktive medlemmer meget velkomne. Man må gerne komme med gode ideer til et bredt spektrum af arrangementer, og det er vigtigt at orientere sig på hjemmesiden. Talepapiret er lagt i arkiv og bliver præsenteret for instruktørerne på det kommende gymnastikudvalgsmøde. For at undgå spildtid, kan man tale de sidste minutter af det ene hold + de første minutter af næste hold. Fordeling: Kirsten tager mandag og onsdag, Marlene tager torsdag, Bent tager tirsdag - og hans hold starter muligvis en uge senere

Middag

4. Kommende arrangementer og tovholdere

30. august kl. 17.00: Indvidelse af scenen på Skibhustorvet - tovholder Poul, Lone instruktør og Sanne

Referat: Der vil komme indslag fra Skibhusrevygruppen, som har lavet et program på 3-4 numre og aftalt 3 øvegange. Sanne spørger Yvette Juul Christoffersen, formand for Kvicklys bestyrelse, om vi må reklamere for foreningen, f.eks. med vores "sandwich" og med beachflag. Det kan også skrives på hjemmesiden, at der vil komme et lille indslag.

31. august: Skibhusfestival - tovholder Bent

Referat: Henrik Skaarup og Bent er tovholdere til øl-, vand- og pandekageboden. Det er en god mulighed at bruge frivilligsitet på Conventus til at skaffe hjælpere. Overskuddet går til at støtte Sct. Hans´ 9. klasses lejrskole, hvis der er behov for det.

De naturvidenskabelige foredrag - tovholder Lone

Referat: Foredragene er offentligt tilgængelige og tilrettelagt, så alle kan få noget ud af dem - uanset forkendskab. De er gratis undtagen det sidste, fordi det inkluderer smagsprøver. Af samme grund har dette en tidligere deadline. Der er kommet 10 plakater og 50 foldere fra Århus Universitet. Disse sættes op/lægges ud i Kvickly, på 17.48, i Marienlystcenteret, Marienlund, Victoriaklubben og evt. andre steder, ligesom der kommer midlertidige plakater på døren til gymnastiksalen. Marlene lægger op på Sct. Hansernes og Skibhuskvarterets Facebooksider. Der er flere plakater og foldere, hvis nogle får en god ide. Billetterne kommer ud fra 15. august. Universitetets erfaring er, at man nok skal være forberedt på, at der ikke kommer så mange de første gange. Henrik og Torben er med den første aften for at sikre teknikken - og der er en plan B. vi sælger øl og vand.

Foredrag Nørregaard Frandsen - tovholder Elin

Referat: Dette er udsat til foråret, da der var problemer med at finde lokaler

Romsmagning - tovholder Elin

Referat: Billetterne og en besked til medlemmerne lægges ud lørdag (17. august)

Teaterture - tovholder Mette

Referat: Der er lige nu 11 billetter tilbage til "Brevet" - Mette sender reminder ud 3 uger inden, hvis der er flere tilbage.

Vandretur d. 7. september - tovholder Mette

Referat: Der er 25 tilmeldte, og der er lukket for tilmelding.

Cross løb på Stige Ø den 10. november - tovholder Bent

Referat: Der er styr på det, men det er vigtigt, at vi bruger frivilligsiden til at finde hjælpere - også for at få nye ind. Det er jo også en form for synliggørelse af foreningen. Man kan sagtens stadig bruge "de gamle", men gøre begge dele.

Julearrangement 27. november kl. 19.00 - tovholder Bent og Elin

Referat: Afholdes i den røde bygning. Con Moto koret underholder 2 gange 20 minutter inklusive fællessang, og dirigenten må gerne lave en lidt sjov opvarmning. Bent og Elin laver sangblad. Alternativ til gløgg og æbleskiver: Sanne kontakter - via mellemmand - Odense Marcipan for en donering, og også Døckerlundbageren eller Kvickly kunne kontaktes. Punktet kommer op på næste møde.

5. Eventuelt - 30 minutter

Opfølgning på:

- **Liste over koder m.m.** Referat: Bent har sendt en liste ud. Den er ikke lagt i arkiv endnu, men bliver lagt ind som et regneark, så der kan tilføjes nye kontakter. Ekskurs: Det er kun formanden, der kan søge lokaler på skolen.
- **Foredrag med Cecilia Vanman** - finde datoer hvor det er muligt i klubben - så der kan gives tilbagemelding til Cecilia. Billetpris? Referat: Forslag til datoer: 21., 22. eller 28. januar. Der blev ikke taget stilling til billetpris. Sanne kontakter Victoriaklubben angående lokaler.
- **Tur til Gyldensteen:** Referat: Turen er planlagt til lørdag d.3 maj. Der vil være en guidet tur og derefter fælles spisning af den medbragte madpakke. Prisen er 1000 kr. som foreningen betaler.
- **Nørregaard Frandsen:** Referat: Forslag til datoer 19., 26. februar eller 5. marts. Elin kontakter Victoriaklubben angående lokaler

- **Status på oprydning og nyt skab i gymnatisksalen:** Referat: Der er ryddet op og alt er godt og pedellen er tilfreds. Det røde skab i gymnatisksalen skal i kælderen, og det nye kommer i salen i uge 38. Musikanlægget er kommet og sat op af AV-centeret, men uden at de har informeret herom. Bent får en instruktion i brugen. Vi har doneret et beløb til køb af højttalerne til skolen, som derfor ejer dem - af momstekniske årsager.

Diverse:

Der vil også komme naturvidenskabelige foredrag i foråret - på udvalgte tirsdage

Referat: Generalforsamlingen flyttet til 19. marts

Der har været en smule vand på kældergulvet på skolen, men alt er hævet op på paller.

Der er kommet 15 nye medlemmer i august - de fleste på grund af gymnastikken - enkelte er på venteliste

Vedhæftede filer:

Ingen filer



Referatet

Tom